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104 20 Stockholm 
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Idrottsnämnden 

 
 

Protokoll 3/2023 
  
 

   
 

 Tid Tisdagen den 28 mars kl. 17:30 – 17:50 
 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 
 Justering 

 
 
 

Måndagen den 3 april 2023 §§ 1-10, 12, 13, 15, 16  
Omedelbart justerade paragrafer §§ 11, 14 

  
  

Närvarande  
 

 Beslutande ledamöter: 
Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

 Petra Larsson (S) 
Ann Karlsson (V) 
Marie-Helena Fjällås (MP) 
Anna Cederschiöld Stuart (M) 
Mikael Sundin (M) 
Leif Söderström (SD) 
Hanna Wistrand (L)  
 
Tjänstgörande ersättare 
Mikael Peterson (C) för Vakant (C) 
Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S)  
Lotten Hammar (S) för Hassan Jama (V)  
 
 
Ersättare:  
Onur Esinsel (S) 
Niki Konomi (S) 
Lisa Carlbom (MP) 
Roine Löfgren (SD) 
Christoffer Heimbrand (L) 
 

 
 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 
Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 
Carina Braun, Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal 
Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 1 
Val av ordförande, justerare och tid för justering 
 
Beslut 
Idrottsnämnden utser Mikael Peterson (C) att tillsammans med 
ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) justera dagens protokoll. 
 
Justering sker måndagen den 3 april 2023. 
 
 
§ 2 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
idrottsförvaltningen 
 

A. Allmänna villkor för besökare i Stockholm stads 
simhallar, Allmänna villkor för kundavtal avseende 
period- och rabattkort i Stockholms stads simhallar, 
Allmänna villkor för tillträde till gymlokal för bedrivande av 
kommersiell verksamhet som personlig tränare, Allmänna 
villkor för tillträde till simbana för bedrivande av 
kommersiell verksamhet som personlig tränare. 

 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 
 
 
§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådets protokoll för februari 
B. Svar på medborgarförslag om Gubbängsfältet 

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
 
 
§ 4 
Månadsrapport per februari 2023 
Dnr 1.2.2/2023/1141 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 22 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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§ 5 
Kundnöjdhetsundersökning i stadens idrottsanläggningar 
2022 
Dnr 1.3/2023/130 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsförvaltningens redovisning godkänns. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
  
 
§ 6 
Inhyrning av idrottslokaler i Gjutmästaren 6, Ulvsunda – 
Ärendet utgår 
 
 
§ 7 
Ny idrottshall intill Skarpnäcks BP, Skarpnäcks gård 1:1, 
utredningsbeslut 
Dnr 08.01/2016/1244 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa 
av fastighetsnämnden framtagning av handlingar för 
projekt Ny idrottshall intill Skarpnäcks BP, som underlag 
för ett kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd 
beräknad utredningsutgift upp till 5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 14 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
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Särskilt uttalande 
Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Förslaget om en ny idrottshall intill Skarpnäcks BP är ännu ett 
resultat av anläggningsstrategin och de grönblåas arbete med 
att bygga ikapp anläggningsbristen. Samt att detta är en del av 
den förra majoritetens direktiv från budget 2022 om att bygga 
fyra enkla idrottshallar. Det blir ett lyft för Skarpnäck, de 
närliggande skolorna och de som verkar på Skarpnäcks BP då 
ett omklädningsrum även finns med i plan.  
 
Det verkar finnas orosmoment kring att en ny detaljplan krävs, 
vilket skulle innebära risk för förseningar och fördyringar i 
byggnationen av idrottshallen. Vi hoppas att vänstermajoriteten 
håller ihop planen kring den nya idrottshallen intill Skarpnäcks 
BP och att samarbetet mellan SISAB, Fastighetskontoret och 
idrottsförvaltningen sker utan krångel eller uppskjutningar. 
 
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Sverigedemokraterna välkomnar ett eventuellt framtida 
förverkligande av planerna på en ny idrottshall intill Skarpnäcks 
BP. Särskilt positivt ser vi på idrottsanläggningens placering 
centralt i bebyggelsen samt närheten till Tunnelbana och 
knutpunkter i vägnätet. 
 
 
§ 8 
Ny 11-spel konstgräs med ispist och rakbanor på 
Skarpnäcks BP, Skarpnäcks Gård 1:1, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2774 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa 
av fastighetsnämnden framtagning av handlingar för 
projekt Ny 11-spels konstgräsplan med ispist och 
rakbanor på Skarpnäcks BP, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 3 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 14 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) 
föreslår (se beslutet). 
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2) Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna 
Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 
 

1. Att bifalla förvaltningens förslag till beslut  
2. Att därutöver anföra följande: 

 
Det är väldigt glädjande att staden nu påbörjar 
utredningsarbetet att anlägga konstgräs på den  11-
spelsplan som idag består av grus och i samband med 
det anlägga en underliggande ispist. Förslaget kommer 
att utgöra ett värdefullt tillskott för lokala föreningar och 
även gynna det spontana idrottandet. Isytor för spontan 
skridskoåkning är populära och högt efterfrågade av 
stockholmarna. I förvaltningens förslag föreslås att 
ispisten ska läggas under halva planen. Vi vill uppdra till 
förvaltningen att i det kommande utredningsarbetet se 
över möjligheten att lägga ispist under hela planen för att 
maximera nyttjandet vintertid.  
 
Det är även av stor vikt att omklädningsrum i det 
angränsade projektet för idrottshall (Dnr IDF 
08.01/1244/2016) verkligen genomförs och placeras i 
nära anslutning till BP för maximera utnyttjandegraden av 
BP både på sommar och vinter. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD). 
 
Reservation 
Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Sverigedemokraterna välkomnar ett eventuellt framtida 
förverkligande av planerna på en ny 11-spel konstgräsplan på 
Skarpnäcksbollplan. Särskilt positivt ser vi på placering centralt i 
bebyggelsen samt närheten till Tunnelbana och knutpunkter i 
vägnätet. 
 
Enligt Stockholms stads strategi för idrottsanläggningar 2022-
2026, finns ett behov av hela fyra ishallar i Söderort fram till år 
2030. Enligt utredningsförslaget skall en ispist läggas under 
halva konstgräsplanen på Skarpnäcks BP. En ispist under bar 
himmel är väldigt känslig för ogynnsamt väder så som snöslask 
eller väderomslag med varma vindar som riskerar förstöra 
isytan. Det medför att det är högst osäkert om det skulle kunna 
gå att använda ispisten för någon organiserad eller tidsbunden 
idrottsverksamhet, såsom konståkning, ishockey eller bandy, 
vilket det finns stort behov av i Söderort. 
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En öppen ispist är inte heller gynnsam ur energieffektivitets 
aspekt, vilket även det är en prioritet att ta hänsyn till i dessa 
tider av höga energikostnader och effektbrist. 
 
 
§ 9 
Anläggande av 7-spels konstgräsplan och toalettbyggnad 
på Nockebyhovs BP, Nockebyhov 2:22, 
genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2021/3341 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Anläggande av 7-spels konstgräsplan och toalettbyggnad 
på Nockebyhovs BP, till en investeringsutgift redovisad i 
bilaga 1. 

 
2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 

som redovisas i bilaga 1, som en följd av Anläggande av 
7-spels konstgräsplan och toalettbyggnad på 
Nockebyhovs BP. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 14 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 10 
Nya Husbybadet, Nidaros 2 med flera, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2023/347 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger idrottsförvaltningen i uppdrag att av 
fastighetsnämnden beställa framtagande av handlingar 
för projekt Det nya Husbybadet, som underlag till ett 
kommande inriktningsbeslut till en utredningsuppgift upp 
till 25 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 3 mars 2023. 



Sida 7 av 14 

 

 
Idrottsförvaltningen 
Box 8313 
104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) 
föreslår (se beslutet). 
 

2) Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna 
Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 

 
1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att uppdra åt idrottsförvaltningen att i samråd med 

fastighetskontoret ta fram en plan för att säkerställa 
möjligheten till skolsim och föreningssim under tiden 
Husbybadet rivs och ersätts. 

 
Husbybadet är ett av få äventyrsbad i Stockholm. Det är ett 
mycket uppskattat bad trots det dåliga skicket och det är 
beklagligt att det byggdes med sådana påtagliga brister att dess 
livslängd inte kunde bli längre. I budget 2021 gav den grönblå 
majoriteten idrottsnämnden och fastighetsnämnden i uppdrag att 
ta fram en plan för att ersätta Husbybadet.  
 
Husbybadet ligger i ett område där simkunnigheten och 
vattenvanan bland barnen är lägre än genomsnittet i andra delar 
av Stockholm. Därför är Husby och Järva fortsatt en prioriterad 
plats när det kommer till satsningar på simkunnighet. 
Vänstermajoriteten måste ta fram en plan vart områdets barn 
och de verksamma föreningarna på Husbybadet ska ta vägen 
under byggtiden. Bland annat har Spårvägen Simförening 
arrangerat simskola för barn på plats. En otroligt viktig 
verksamhet i ett prioriterat område för ökad simkunnighet som 
majoriteten inte får svika.  
 
Det nya Husbybadet kommer vara en dyr investering. Så dyr att 
fastighetskontoret bedömer att vänstermajoritetens långsiktiga 
investeringsplan för idrottsinvesteringar inte kommer att räcka för 
projektet. De kräver istället att projektet finansieras inom den 
utökade investeringsplanen för idrottsinvesteringar. Eftersom 
vänstermajoriteten minskade investeringsbudgeten för 
idrottsanläggningar 2023 med 140 miljoner kronor jämfört med 
vad grönblå hade planerat i budget 2022-2024 är det därför 
tydligt att majoriteten kommer behöva välja mellan viktiga 
anläggningsinvesteringar eller riskera att skjuta dem ännu längre 
in i framtiden. När vänsterstyret vägrar låta privata aktörer vara 
med och bidra till Stockholms idrottsinvesteringar trängs 
nödvändiga investeringar i Stockholmsidrotten ut på grund av att 
allt ska in i samma investeringsbudget, som man dessutom har 
krympt. Om inte annat så äventyras stadens långsiktiga 
ekonomiska ställning av vänstermajoritetens agerande. Det är av 
stor betydelse att stadens finanser hanteras ansvarsfullt för 
nuvarande och kommande stockholmares skull. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S)ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
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stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) 
 
Reservation 
Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson (V) och 
Marie-Helena Fjällås (MP) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
Husbybadet utgör för närvarande en betydelsefull destination för 
både husbybor och andra stockholmare. Bevarandet och 
utvecklingen av sådana målpunkter i Järva är av stor betydelse. 
Det är därför glädjande att påbörja det efterlängtade projektet att 
etablera ett nytt och modernt Husbybad.  
 
Skapandet av ett helt nytt badhus kan också möjliggöra en 
utbyggnad av befintliga funktioner. Till exempel skulle en ny 
anläggning kunna inrymma en ytterligare undervisningsbassäng 
och ett utvecklat äventyrsbad.  
 
Det är förstås beklagligt att det nuvarande badet endast efter 
drygt 20 år uppnått sin tekniska livslängd och är i undermåligt 
skick, trots fastighetskontorets betydande underhåll. Det 
omfattande utredningsarbetet visar på allvarliga fel och brister i 
konstruktionen. Likt vissa andra simhallar från denna tidpunkt 
byggdes Husbybadet med obeprövade byggtekniker som idag 
visat sig vara undermåliga. Det nya Husbybadet måste utformas 
på ett betydligt mer långsiktigt hållbart vis med beprövade 
tekniker. Med tanke på den rådande omvärldssituationen med 
bland annat stigande byggkostnader är det också avgörande att 
staden bygger på ett så resurseffektivt sätt som möjligt och 
iakttar grundlig kostnadskontroll. 
 
Projektet är viktigt inte bara som besöksmål utan även för att 
möjliggöra mer simundervisning och idrottande i Stockholm och 
Järva. Äventyrsbadet har också en viktig roll att spela i att 
utveckla barn och ungas vattenvana. 
 
För den rödgröna majoriteten är det av stor vikt att vi nu tar tag i 
frågan så att Husby så snart som möjligt får en modern och 
välkomnande simanläggning på plats. 
 
 
§ 11 
Revidering av riktlinjer för idéburet offentligt partnerskap – 
svar på remiss från Kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/965 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på 
remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 
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2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 6 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Civilsamhället i form av föreningar och annat spelar en 
avgörande roll för samhället och ger stora möjligheter till 
utveckling också för det offentliga. Ett viktigt exempel på det är 
avtal om Idéburet offentligt partnerskap (IOP) där staden och 
idéburna aktörer arbetar tillsammans för att nå gemensamma 
mål.  
 
Formen för IOP fungerar bra som komplement till stadens egna 
verksamheter då staden inte kan göra allt eller alltid har 
kompetensen att göra vissa insatser som kan bidra till ett bättre 
samhälle. Det är därför positivt med ett förtydligande kring vad 
IOP innebär och vilka krav som gäller, något de reviderade 
riktlinjerna bidrar till.  
 
Tillämpningsanvisningarna är tänkta att ge vägledning till hur 
respektive nämnd eller bolag ska kunna utforma 
samverkansöverenskommelser. Dock är riktlinjerna och 
tillämpningsanvisningarna till stor del formulerade utifrån ett 
krångligt juridiskt språk som är mycket svårtillgängligt och 
troligtvis svårt för både stadens anställda och civilsamhället att 
tolka och förstå vad de egentligen innebär.. 
 
Med en mer användarvänlig ’manual’ för IOP skulle det bli lättare 
för alla men framförallt små och mindre organisationer utan 
anställd personal med bra verksamhet att komma med initiativ till 
staden. För stadens anställda skulle det också bli lättare att 
identifiera och kontakta bra verksamheter i områden som 
behöver mer insatser för att ställa fråga om att ingå i ett IOP. 
 
 
§ 12 
Remiss av Motion om att genomföra en stadsövergripande 
lokaleffektivisering – svar på remiss från Kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/951 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
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Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 9 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP), Mikael Peterson (C), 
Hanna Wistrand (L) och Leif Söderström (SD) föreslår (se 
beslutet). 
 

2) Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 
 

1. Att bifalla motionen  
2. Att därutöver anföra: 

 
Stockholms kostnader för lokaler är gigantisk, cirka 5 
miljarder kronor årligen. Samtidigt står många lokaler 
tomma under delar av dygnet. I ett långt perspektiv är 
detta en ohållbar situation. I en tid när alla kostnader ökar 
är det angeläget att omgående se över stadens, och 
stadens intressenters (t.ex. ideella föreningar), 
lokalbehov och lokalutnyttjande.  
 
Att de publika idrottsanläggningarna har hög beläggning 
är vi säkra på stämmer. Däremot kan möjligen de lokaler 
som hyrs ut till idrottsföreningar med flera ses över i 
nyttjandegrad, likväl som administrativa lokaler.  
 
Det är bra att idrottsförvaltningen redan idag genomför 
vissa insatser för att öka lokalutnyttjandet och det 
välkomnas. Vår förhoppning är dock att det går att göra 
ännu mer. Vi tror också att staden måste samordna detta 
arbete centralt för att se hela stadens lokalbehov ur ett 
helikopterperspektiv. Därför anser vi att motionens 
yrkande om en stadsövergripande lokaleffektivisering bör 
genomföras. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson 
(V), Marie-Helena Fjällås (MP), Mikael Peterson (C), Hanna 
Wistrand (L) och Leif Söderström (SD). 
 
Reservation 
Anna Cederschiöld Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet 
med hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
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Precis som förvaltningen svarar på motionen är lokalkostnader 
en av de större utgifterna för idrottsnämndens budget och att det 
därför är viktigt att arbeta lokaleffektivt. Dessutom har vi en stor 
brist på idrottsanläggningar i Stockholm och våra föreningar 
krigar om de bokningsbara tiderna som finns. Därför är det 
väldigt märkligt att det finns flera skolidrottslokaler som 
föreningslivet inte får använda, utan istället står outnyttjade på 
kvällstid. Stockholm stad kan inte bara sitta på dessa 
eftertraktade lokaler utan att använda dem, detta problem måste 
vi ta tag i. 
 
Den nya vänstermajoriteten väljer istället att minska ambitionen 
för nyttjande av skolornas idrottslokaler genom att skriva att de 
bara vill ha nytt öppnande för kultur- och föreningsliv i en skola i 
varje stadsdelsområde. Den grönblå majoriteten arbetade utifrån 
direktivet att tillgängliggöra samtliga nybyggda skolidrottshallar 
för föreningsverksamhet samt att öka nyttjandet av befintliga 
skolidrottshallar skulle tillgängliggöras genom bland annat 
passerkortslösningar.  
 
Vi vill att ambitionen om att fler skolidrottslokaler ska användas 
av föreningslivet ska höjas. Stockholm ska inte ha idrottslokaler 
som står tomma medan barn inte får tillräckligt med 
träningstider. 
 
 
§ 13 
Remiss av Promemoria med förslag till 
författningsändringar med anledning av EU-förbud mot 
användning av blyhagel vid skjutning i och kring våtmark – 
svar på remiss från Kommunstyrelsen 
Dnr 1.6/2023/812 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens svar på remissen och 
överlämnar det till kommunstyrelsen. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 februari 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 14 
Utdelning av idrottsnämndens ungdomsledarstipendier 
2023 
Dnr 3.4/2023/1121 
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Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag 
till ungdomsledarstipendier 2023. 

 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 17 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
 
§ 15 
Förvaltningschefen informerar 
 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om 
diplomutdelningen till stadens SM-guldmedaljörer och 
ungdomsledarstipendiater som kommer ske i Stadshuset den 25 
april.  
 
Förvaltningschefen Marina Högland informerar om status kring 
Nattfotbollen i Järva. Förvaltningen har en fortsatt pågående 
dialog med föreningen angående de återkrav som tidigare gjorts. 
Föregående vecka genomfördes en workshop med berörda från 
idrottsförvaltningen och stadsdelen som driver verksamheten, 
kring en modell för framtida arbetssätt. Nästa steg är att träffa 
lokala föreningar i Järva som kan vara intresserade av att ta över 
Nattfotbollen framöver. 
Förvaltningen arbetar nu med utbetalning av ledararvoden kring 
Nattfotbollen. 
 
 
§ 16 
Övrigt 
Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) lämnar följande 
skrivelse: 
 
Skrivelse om nedsläckningen av fotbollsplaner 
Sedan starten av 2023 har en återkommande kritik från 
Stockholms fotbollsföreningar inkommit. Deras verksamhet 
utomhus har begränsats och avbrutits på grund av att staden 
valt att släcka lamporna under deras fotbollsträningar. Efter 
upprepade försök att få vänstermajoriteten att ändra tillbaka till 
det förra majoriteten fattade beslut om, att stadens fotbollsplaner 
ska vara tända till 22.00, verkar det inte ske någon förändring.  
 
Vi måste göra mer för föreningslivet, inte mindre. Barn och unga 
ska ha de bästa förutsättningarna till en meningsfull fritid där de 
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också får tillgång till fler trygga vuxna omkring sig. Vi har inte 
utrymme att skära ner på barns möjlighet till fritidsaktiviteter 
oavsett om det är i innerstaden eller i ett ytterstadsområde. Våra 
barn och unga spelar nödvändigtvis inte i ett lag som verkar i 
deras hemområde utan många pendlar till andra delar av staden 
för att gå på sina fotbollsträningar. När man då släcker lamporna 
en eller två timmar tidigare påverkar man de ungdomar som 
kanske allra mest behöver den där tiden, tillsammans med 
vänner i en trygg miljö med flera vuxna på plats.  
 
När man läser vänstermajoritetens verksamhetsplan för 2023 
finns den tidigarelagda nedsläckningen av idrottsplatser med 
som en besparingsåtgärd. När vi nu går mot ljusare tider 
kommer solen lösa de problem vänstermajoriteten ställt till med. 
Men redan i juni vänder det och vi går mot mörkare dagar igen. 
 
Mot bakgrund av detta vill vi ställa följande fråga till 
förvaltningen: 
 

1. Hur tänker vänstermajoriteten budgetera för att barn och 
unga ska kunna nyttja våra utomhusplaner till fullo 
sensommar och höst 2023? 

 
2. Kommer planerna fortsätta att släckas tidigare och 

omöjliggöra för spontanidrott även efter sommaren? 
 
 
Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) lämnar följande 
skrivelse: 
 
Skrivelse kring ”urspårad” spontanfotboll 
Spontanidrott är något positivt och något att eftersträva att barn 
och ungdomar attraheras av. Rörelse, glädje och kamratskap är 
oftast det vi förknippar med spontanidrott. Under förra 
mandatperioden har vi varit drivande för ett stärkt strategiskt 
grepp för bättre förutsättningar för spontanidrott i staden samt 
anslagit investeringsmedel för detta. På stadens fotbollsplaner 
och idrottsanläggningar finns utöver bokningsbara tider också 
tider för allmänheten så att även föreningsidrotter kan utövas 
spontant. 
 
Tyvärr finns det exempel på när spontanfotbollen urartat och 
skrämt bort de barn som haft sina fotbollsträningar bredvid. Det 
som börjat som en organiserad fotbollsmatch under speltid för 
spontanidrott har senare på kvällen övergått till bråk, användning 
av smällare och ”bangers”, skadegörelse och har även lett till 
misshandel och stöld i närliggande butiker. Detta sker av ett 
mindre antal ungdomar men ger en stor påverkan på 
närområdet. Exempelvis har Enskede IP drabbats av detta där 
en spontanidrottsmatch slutade med slagsmål.  
 
Under det grönblå styret avsattes medel varje år direkt riktade till 
trygghetsarbetet på idrottsanläggningar, något som saknas i det 
nya vänsterstyret budget. Med kommande vårljus ökar nu 
tillfällena att spontanidrotta vilket är övervägande positivt. Men 
stadens måste ha resurser att motverka att dessa 
spontanmatcher som spårar ur inte sker igen. Vi är mycket måna 
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om att möjligheten till spontanidrott finns över hela Stockholm 
och vi vill gärna se den växa. Men det ska ske på ett ansvarsfullt 
och säkert sätt för våra barn. 
 
Med anledning av ovan undrar vi därför: 
 

1. Hur förebygger förvaltningen att inte spontanfotbollen 
eskalerar i stök och bråk på och kring fotbollsplaner i 
staden under kommande säsong? 

 
2. Vad blir konsekvenserna av att det i budget för 2023 inte 

finns några specifika medel avsatta för 
trygghetsinvesteringar i stadens idrottsanläggningar? 

 
 
Leif Söderström (SD) lämnar följande skrivelse: 
 
Skrivelse om Idrottsstrategins prioriterade grupper 
Idrottsstrategin definierar 4 prioriterade målgrupper: 
 
1. Ungdomar 13-20 år, särskilt flickor 
2. Flickor 10-20 år med utländsk bakgrund 
3. Personer med funktionsnedsättning från 7 års ålder. 
4. Barn och ungdomar 10-20 år med låg socioekonomisk 
bakgrund. 
 
Vi vill fråga följande: 
 

1. Vilka är de prioriterade  gruppernas (1,2,3,4) särskilda 
behov?  

 
2. Hur avses de prioriterade gruppernas (1,2,3,4) särskilda 

behov förverkligas ? 
 
Beslut 
Nämnden beslutar att överlämna skrivelserna till förvaltningen 
för beredande. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg
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